
Proces-verbal

Încheiat În sedinta extraordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti din data

de 21 aprilie 2008,orele 15,00

Sedinta a avut loc În sala de consiliu de la etajul III din cladirea
Primariei Municipiului Bucuresti, la care au participat 32 din cei 43 de
consilieri generali.

La sedinta au participat urmatorii: domnul Ioan Grigore Popa
viceprimar al Municipiului Bucuresti, domnul Toma Tudor Secretar
General al Municipiului Bucuresti, doamna Subprefect Cristina Corut
din partea Institutiei Prefectului Municipiului Bucuresti.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu
al Primariei Municipiului Bucuresti, directorii regiilor autonome aflate
sub autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, presa si
televizi unea.

La sedinta au fost absenti urmatorii:Baleanu Dorin, Bumbas
Florin, Florescu Dragos, Goncea Gheorgita, Marinescu Ioan, Mircea
Valentin, Moise Alina, Patica luliana, Petrovici Octavian, Pop Romeo,
Rece Olga.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Am sa dau pentru Început citire unor note În atentia Consiliului
General al Municipiului Bucuresti.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Directia Administrare
Patrimoniu, prin adresa nr. 1865/18.04.2008, Înstiinteaza ca a
demarat actiunea de structurare a inventarului bunurilor care,

alcatuiesc domeniul public al Municipiului Bucuresti pe categorii de
bunuri, astfel Încât, În termen de 3 luni de la data prezentei,
inventarul sa fie disponibil si În aceasta forma.

Totodata, Directia Administrare Patrimoniu precizeaza faptul
ca Legea nr. 213/1998 privind proprietatea publica si regimul juridic al
acesteia si Hotarârea Guvernului nr. 548/1999 privind aprobarea
Normelor tehnice pentru Întocmirea inventarului bunurilor care
alcatuiesc domeniul public al comunelor, oraselor, municipiilor si
judetelor nu impun inventarierea bunurilor pe categorii de bunuri.



Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Institutia Prefectului
Municipiului Bucuresti a formulat plângere Împotriva Hotarârii
Consiliului General al Municipiului Bucuresti nr. 109/6.03.2008 privind
cooperarea Între Clubul Sportiv Municipal Bucuresti si Federatia
Româna de Box În vederea organizarii În comun la Bucuresti a
evenimentului sportiv - gala de box profesionist "Invincibilii".

În motivele plângerii se mentioneaza ca specific contractelor
bilaterale este faptul ca fundamentul juridic al fiecarei obligatii
asumate de una din parti Îsi are corespondentul În fundamentul
juridic al obligatiilor asumate de cealalta parte contractanta, deci este
În discutie principiul reciprocitatii si interdependentei obligatiilor, iar
din continutul hotarârii sus-mentionate acest principiu nu reiese.
Totodata, nu se precizeaza nici durata contractului.

Având În vedere cele mai sus-mentionate se solicita punerea În
concordanta cu prevederile legale aplicabile În materie.

Prin adresa Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a C.G. M.S. cu nr. 1560/2008, Josan- DrÎnceanu Veronica si
Josan-DrÎnceanu Eugen, Cretu Giga Daniela si Cretu Razvan au
formulat plângere prealabila prin care solicita anularea partiala a
Hotarârii C.G.M.S. nr. 162/2006 privind aprobarea unor Planuri
Urbanistice Zonale, respectiv, str. Teheran nr. 22, sector 1, Întrucât
aceasta a fost aprobata cu nerespectarea prevederilor Legii nr.
350/2001 si ale H.G. nr. 525/1996.

Plângerea prealabila mai sus mentionata a fost multiplicata si
poate fi ridicata de catre dumneavoastra, pentru studiu, de la Directia
Asistenta Tehnica si Juridica a Consiliului General al Municipiului
Bucuresti.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresele nr.
10992 si 10993 din 15.04.2008 Institutia Prefectului Municipiului
Bucuresti ne comunica solicitarile doamnei Micsunescu Marioara, din
Bucuresti, care solicita punerea În aplicare a sentintei civile nr.
1231/20.02.2007 pronuntata de Tribunalul Bucuresti-Sectia a VIII a si
a deciziei civile nr. 1112/11.06.2007 pronuntata de Curtea de Apel
Bucuresti-Sectia a VIII a.

Mentionam ca la punctul 9 pe ordinea de zi a sedintei
C.G.M.B. din 21 aprilie 2008 se afla proiectul de hotarâre privind
punerea În executare a Deciziei civile mai sus mentionate, ramasa
definitiva si irevocabila, privind obligarea Consiliului General al
Municipiului Bucuresti la emiterea horarârii privind aprobarea
schimbului de proprietati Între terenul În suprafata totala de 20107



mp., situat zona Parcul Tineretului, sector 4, proprietatea doamnei
Micsunescu Marioara si terenul În suprafata de 20107 mp.,
proprietatea municipiului Bucuresti, situat În «zona destinata relocarii
terenurilor ce au fost retrocedate În interiorul parcului», conform
P.U.Z. - "Parcul Tineretului" aprobat prin H.C.G.M.B. nr.
232/20.10.2005.

Prin adresa Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 1610/2008, doamna Rizescu Florica aduce la
cunostinta C.G.M.B. ca prin notificarile - somatii Înregistrate la
Cabinet Secretar General cu nr. 435/6/2008 a atras atentia ca este,

proprietara imobilului teren În suprafata de 6270m. p. situat În
Bucuresti, sector 4, Intrarea Secerei f.n., imobil care formeaza
obiectul dosarului Curtii de Apel Bucuresti, sectia a III a civila nr.
18360/1/2005, dosar În care C.G.M.B. are calitate de pârât urmatorul
termen de judecata fiind 22.04.2008.

Se mentioneaza ca procesul a parcurs un prim ciclu procesual,
aflându-se În' rejudecare dupa casarea de catre Înalta Curte de
Casatie si Justitie.

Doamna Rizescu Florica atrage atentia ca adoptarea hotarârii
prevazute la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi a sedintei din data de
21.04.2008 va constitui cel putin infractiunea de abuz În serviciu
contra intereselor persoanei.

De asemenea memoriul doamnei Rizescu Florica v-a fost
Înmânat astazi.

Prin adresa Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 1612/2008, doamna Micsunescu Marioara aduce la
cunostinta ca prin sentinta civila nr. 1231/2007 si Decizia nr.
1112/11.06.2007, Primarul General si Consiliul General al
Municipiului Bucuresti au fost obligati sa Întocmeasca proiectul de
hotarâre, respectiv sa adopte hotarârea de aprobare a schimbului de
terenuri conform documentatiei tehnice depuse la dosar.

Adresa mai sus mentionata a fost multiplicata si poate fi ridicata
de catre dumneavoastra, pentru studiu, de la Directia Asistenta
Tehnica si Juridica a Consiliului General al Municipiului Bucuresti.

De asemenea domnul Grigore Eugen, delegat din partea ADTI,
prin prezenta va roaga cu respect sa Îi dati voie a lua cuvântul În
ceea ce priveste punctul de vedere al Asociatiei pentru Apararea
Drepturilor Taximetristilor Independenti referitor la Regulamentul
cadru pentru organizarea si executarea serviciului public de transport
local În regim de taxi pe teritoriul Municipiului Bucuresti.
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Doamna presedinte, va Înmânez solicitarea.
As dori secretariatul sa Îmi comunicati prezenta. 32.Multumesc.
As vrea sa va supun la vot procesul verbal Încheiat În sedinta

ordinara a Consiliului General al Municipiului Bucuresti din data de 15
aprilie 2008.

Cine este pentru? majoritatea, cine este Împotriva? O voturi, se
abtine cineva? 2 voturi ( Oprisan 1, Meran D.). Multumesc. Doamna
presedinte.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnule Secretar General. Trecem la ordinea de,

zi propusa de catre Primarul General. Daca exista amendamente la
aceasta ordine de zi. Domnule Primar General, va rog.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Multumesc doamna presedinte, doamnelor si domnilor colegi
va propun sa introducem pe ordinea suplimentara urmatoarele
proiecte de hotarâre:

1. Proiect de hotarâre privind aprobarea redistribuirii
fondurilor Între unele obiective Înscrise În programul de
investitii finantate din bugetul propriu al municipiului Bucuresti, ,
pe anul 2008.

Este vorba numai despre o redistribuire a resurselor.
2. Proiect de hotarâre privind Încadrarea Teatrului

C.I.Nottara În categoria institutiilor de spectacole de repertoriu,
precum si aprobarea organigramei, numarului de posturi,
statului de functii si regulamentului de organizare si functionare
ale institutiei.,

3. Proiect de hotarâre privind aprobarea salarizarii
personalului Universitatii Populare Ioan 1. Dalles prin negocieri
individuale Între angajator si salariati si a grilei de salarizare
proprii, În conformitate cu prevederile Ordonantei Guvernului nr.
14/1998.

4. Proiect de hotarâre privind Încadrarea Teatrului
Excelsior În categoria institutiilor de spectacole de repertoriu,
precum si aprobarea organigramei, numarului de posturi,
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statului de functii si regulamentului de organizare si functionare
ale institutiei.,

5. Proiect de hotarâre privind desemnarea reprezentantilor,
Consiliului General al Municipiului Bucuresti În Comisia de
examinare la concursul de selectie pentru ocuparea postului de
Director General ARBAC. Multumesc mult.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnule Primar General. Alte amendamente din,

sala la ordinea de zi? Da domnule consilier AdÎr, domnul consilier
Purcarea si dupa aceea domnul. .

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Si punctul de interpelari, doamna presedinte as dori sa fie pe

ordinea de zi. Multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul Purcarea.

Domnul consilier qeneral Sorin Purcarea
Doamna presedinte, vreau sa va spun ca În ceea ce priveste

ordinea de zi suplimentara, au existat cel putin doua variante pe care
eu le-am vazut si anume: una cu 11 puncte, acum domnul Primar a
citit numai 5 puncte. Vreau sa va spun ca oricum ar fii, este o sedinta
extraordinara si o ordine de zi suplimentara nu cred ca Îsi are rostul,
de aceea amendamentul meu este sa retrageti proiectele de hotarâre
de pe ordinea de zi suplimentara pentru motivul ca sunt facute, sa Îmi
fie iertata expresia "aproape neprofesionist". Am sa va dau un
exemplu si la ordinea de zi normala: la punctul 10 este o propunere
de proiect de hotarâre care zice: la sfârsit În ordinea de zi am sa va
citesc numai finalul pentru ca ÎI aveti si dumneavoastra, din
administrarea Companiei
Nationale de Cai Ferate CFR infrastructura S.A., În domeniul public al
Municipiului Bucuresti si În administrarea Consiliului Local Sector 1,
iar În proiectul de hotarâre pe care noi l-am primit acum 2 minute
scrie la art. 1 numai CFR infrastructura În domeniul public al
Municipiului Bucuresti si administrarea C.G.M.B., atât. Este o
diferenta foarte mare Între titlul hotarârii si materialul pe care l-am
prezentat, deci am cele doua amendamente. Va multumesc.

/" i/
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci propuneti retragerea punctului 10 sau ce?

Domnul consilier qeneral Sorin Purcarea
Nu, propun modificarea punctului 10 În material conform titlului

din ., .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci propuneti modificarea pe ordinea de zi? Da sigur. Domnul

consilier Tica.,

Domnul consilier qeneral Tica Horatiu
Propunem retragerea de pe ordinea de zi a punctului 14 PUZ

Thomas Masaryk nr. 25 si a punctului 11 de pe ordinea de zi
suplimentara PUZ Soseaua Chitilei datorita lipsei unor avize la
dosar.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Nu mai este propus. Alte amendamente la ordinea de zi? Daca

nu sunt, va supun votului propunerea domnului Primar GeneraL .....
domnul Oprisan, daca se poate .

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Propun scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 12 Proiect de

hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal -B-dul
Poligrafiei nr. 69 - 69A, sector 1, comisia de urbanism prin persoana
mea, eu nu am semnat acest lucru si va spun si de ce: Întrucât
cladirea este realizata Înainte de obtinerea PUZ- ului.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Alte amendamente la ordinea de zi? Daca nu, va supun votului

propunerea Primarului General de a introduce pe ordinea de zi
punctele citite anterior.

Cine este pentru? 23 de voturi, Împotriva? 7 voturi (Purcarea
S., Oprisan 1., Ioan A, Meran D., Botos L., Paliga S.,BanciIa M.)
abtineri? 1 vot ( Berghes C.).

Aceste puncte au fost introduse pe ordinea de zi.

6



Trecem la urmatoarele propunere din sala, aceea a domnului
consilier AdÎr de a introduce punctul de interpelari.

Cine este pentru? 6 voturi( Ioan A., Adîr V., Berghes C..... )
împotriva? 3 voturi ( Dumitrescu V., Duta L., Voicu M.)abtineri? 17
voturi.

Acest punct nu a fost introdus pe ordinea de zi. Trecem la
urmatoarea propunere, a domnului consilier Purcarea, aceea de a
retrage punctele propuse si votate anterior, propuse de catre Primarul
General si votate anterior de catre Consiliu.

Cine este pentru retragerea lor? 8 voturi (Purcarea S., Oprisan
1., Ioan A, Meran D., Botos L., Paliga S.,BanciIa M., Berghes C.) da ,
dar este o propunere care sunt obligata de a o supune votului. Cine
este împotriva retragerii? 22 de voturi, cine se abtine? 1 vot ( Stan
N.).

Aceste puncte au ramas pe ordinea de zi. Va supun votului a
doua propunere a domnului consilier Purcarea, aceea de a se prelua
pe ordinea de zi redactata titlul corect al proiectului care se afla în
proiectul de hotarâre titlul proiectului din proiectul de hotarâre.
Da domnul consilier Purcarea , va rog. Daca am înteles bine
amendamentul dumneavoastra.

Domnul consilier qeneral Sorin Purcarea
Da, cred ca da, oricum pentru a nu da nastere la

interpretari .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va rog sa cititi titlul care urmeaza a-I purta proiectul exact.

Domnul consilier qeneral Sorin Purcarea
Nu, titlul am sa îl las asa, pentru ca este cel din ordinea de zi si

am sa citesc numai finalul art. 1 .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Nu, când ajungem la proiect, eu vorbesc de titlul proiectului,

pâna ajungem la proiect .....



Domnul consilier Qeneral Sorin Purcarea
Titlul proiectului da, titlul proiectului sa fie Il proiect de hotarâre

privind Înaintarea catre Guvernul României a propunerii de emitere a
unei hotarâri de Guvern privind trecerea pasarelei pieton ale Depou 
linia 300 Km, 7 + 650 din administrarea Companiei de Cai Ferate
CFR infrastructura S.A., În domeniul public al Municipiului Bucuresti
si În administrarea Consiliului Local al Sectorului 1.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci acesta sa fie titlul ca sa Bun. Trecem, si pe hotarâre.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotriva? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Deci titlul se va modifica conform titlului enuntat anterior de,
domnul consilier Purcarea.

Va supun votului propunerea domnului consilier Tica, aceea de
retragere a punctului 14 de pe ordinea de zi.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotriva? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest punct a fost retras de pe ordinea de zi.

Va supun votului propunerea domnului consilier Oprisan, aceea
de retragerea a punctului 12 de pe ordinea de zi.

Cine este pentru? 8 voturi (Purcarea S., Oprisan 1., Ioan A,
Meran D., Botos L., Paliga S., Berghes C., Stan N.), Împotriva? O

voturi, abtineri? 22 de voturi.
Acest punct a ramas pe ordinea de zi.

Va supun votului ordinea de zi cu amendamentele votate
anterior.

Cine este pentru? 26 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 7
voturi (Purcarea S., Oprisan 1., Ioan A, Meran D., Botos L., Paliga S. ,
Berghes C.).

Ordinea de zi a fost votata În totalitate cu amendamentele
votate anterior.

Va supun votului cererea domnului Grigore Eugen, care solicita
luarea cuvântului în ceea ce priveste punctul de vedere al Asociatiei
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pentru Apararea Drepturilor Taximetristilor Independenti cu privire la
Regulamentul cadru pentru organizarea si executarea Serviciului
Public la momentul la care vom ajunge la acel proiect.

Cine este pentru? 7 voturi (Purcarea S., Oprisan 1., Ioan A,
Meran D., Botos L., Paliga S. ,Adîr V.)., împotriva? 1 vot ( Dumitrescu
V.), abtineri? 21 de voturi.

Aceasta solicitare nu a trecut.

Trecem la primul punct pe ordinea de zi privind Însusirea
inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al
municipiului Bucuresti.

Cine este pentru? 25 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 8
voturi (Purcarea S., Oprisan 1.,Ioan A, Meran D., Botos L., Paliga S. ,
Berghes C., Bancila M.).

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Regulamentului - cadru, a caietului de sarcini si a contractului
de atribuire În gestiune delegata pentru organizarea si
executarea serviciului public de transport local În regim de taxi.

Cine este pentru? 23 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 9
voturi ( Adîr V., Meran D.,Oprisan 1.,Berghes C.,BanciIa M., Botos L.,
Purcarea S., Paliga S., Ioan A. ).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind abrogarea
va rog frumos liniste în sala, nu ma obligati sa evacuez sala, va rog
frumos sa evacuati persoanele care nu respecta linistea din timpuL ..

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind abrogarea
H.C.G.M.B. nr. 199/27.11.1997 privind darea În folosinta gratuita
pe termen de 99 ani a unor terenuri apartinând domeniului
privat/public al municipiului Bucuresti pentru construirea
Complexului Universitar si Cultural "România de Mâine", anulata
În parte prin Sentinta civila nr. 8101/21.12.2006 pronuntata de
Tribunalul Bucuresti - Sectia a VIII-a Conflicte de Munca,
Asigurari Sociale, Contencios Administrativ si Fiscal
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Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Domnule primar, întrucât suprafata ceruta este înapoi si luata

de Primaria Municipiului Bucuresti este de 55.000 mp., 52.300 mp.
pentru o suprafata revendicata de doua sute si ceva de metrii patrati,
propunerea mea este, daca vreti ca acest proiect sa treaca, sa îl
retrageti de pe ordinea de zi si sa îl propuneti data viitoare În felul
urmator: punctul 1 abrogarea acestei hotarârii, cu care vom fi de
acord, iar punctul 2 trecerea În domeniul public si organizarea de
parcuri si gradini verzi pentru cetatenii orasului Bucuresti. Aceasta a
fost propunerea de data trecuta. Eu am crezut ca dumneavoastra
nefiind prezent veti citi procesul verbal al sedintei de Consiliu si veti
vedea ce doresc consilierii si ce doresc bucurestenii. Daca aceste
doua proiecte vor fi pe ordinea de zi si va fi trecut În domeniul public
cu exceptia acelei suprafete de 200 mp.. În aceste conditii acest lucru
se va Întâmpla, domnule Primar.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Este În regula, credeam ca si dumneavoastra cititi documentele
si vreau sa retineti ca de doi ani de zile sunt institutii publice, cum
sunt Înalta Curte de Casatie si Justitie, Consiliul Superior al
Magistraturii, Parchetul General, C.N.V.M.-ul, Curtea Constitutionala,
care nu au posibilitatea sa Îsi construiasca sedii pentru aceste
institutii, destinatia acestui teren aceasta este. Daca vreti ca aceste, , ,

institutii sa se mute la Brasov sau unde vreti dumneavoastra, este
dreptul dumneavoastra, dar eu cred ca sunt institutii fundamentale
care solicita de 3 - 4 ani de zile alocarea unei suprafete pentru asi
putea construi sediile pentru buna functionare a acestor institutii. Este
În regula, dumneavoastra sunteti cei care dispuneti prin votul
dumneavoastra de domeniul privat si domeniul public al Municipiului
Bucuresti. Multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun votului proiectul de hotarâre.
Cine este pentru? 22 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 9

voturi ( Adîr V., Meran D.,Oprisan 1., Berghes C.,BanciIa M., Botos L.,
Purcarea S., Paliga S., Ioan A.).

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

'10 /



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
administrarea fondului imobiliar aflat În proprietatea privata a
municipiului Bucuresti

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte, În opinia mea, sunt niste probleme care se

ridica, si anume: raportul de specialitate este semnat de 3 consilieri.
Este prima data când vad asa ceva, ca raportul de specialitate este
semnat de 3 consilieri. Legea 215/2001 spune clar directia din cadrul
aparatului de specialitate al Primarului General. Într~adevar mai
exista un alt raport de specialitate adus, asa ca sunt foarte multe
rapoarte, vreo trei rapoarte sunt depuse aici, care sunt semnate de
Administratia Fondului Imobiliar, probabil ca domnul Primar banuieste
sau stie ca Administratia Fondului Imobiliar este o directie a
aparatului de specialitate al domniei sale. Eu stiam ca Administratia
Fondului Imobiliar este În subordinea Consiliului General al
Municipiului Bucuresti. Nu am vazut nici viza domnului viceprimar
Popa, cel putin În documentele pe care le am eu. Întrebarea mea
este: daca se vorbeste de proprietate privata a Municipiului Bucuresti
Înseamna ca exista o lista, ca si lista pe domeniul public În care sa
avem acelasi lucru, proprietate privata. Eu cred, În opinia mea, ca
Administratia Fondului Imobiliar administreaza fondul locativ de stat,,

aceasta este parerea mea, s-ar putea sa ma Însel, dumneavoastra
puteti sa Îmi dati replica, pentru ca sunt cele intrate prin legile
nationalizarii, prin decretele de nationalizare, si care sunt
administrate de Administratia Fondului Imobiliar. Daca ar fi altfel ar fi,

trebuit sa fie ca la domeniul public, o lista cu asa ceva. Deci În opinia
mea, as dori sa se retraga, cel putin astazi de pe ordinea de zi si sa
fie altfel formulat.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cos ma
Propuneti retragerea?

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Retragerea pentru ca ....

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul consilier, dar fiind sedinta extraordinara poate fi

exceptie prin care nu exista raportul de specialitate al comisiei .....
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Domnul consilier Qeneral Adîr Victor
Deci doamna presedinte eu m-am referit .....

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Eu v-am întrebat, este o propunerea a dumneavoastra pe care

o voi supune oricum votului.

Domnul consilier Qeneral Adîr Victor
Eu cunosc legea, spune ca în 30 de zile, problema este alta

doamna presedinte dumneavoastra puteti sa îmi raspundeti ce
administreaza AFI? Fondul locativ de stat sau proprietatea privata a
municipiului Bucuresti? Aceasta este întrebarea, stiti sa îmi
raspundeti? Va rog frumos, daca nu sa lasam, sa o amânam ulterior.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Si si.

Domnul consilier Qeneral Adîr Victor
Atunci daca si si vreau sa vad o lista cu proprietatea privata,

cum am vazut o lista 145.000 pozitii cu proprietatea publica, va rog
frumos.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Doamna presedinta argumentul dumneavoastra este cel care

poate fi utilizat într-o sedinta extraordinara pe raport de specialitate
semnat de consilieri. Stimati colegi haideti sa ne lamurim, doritii
clarificarea patrimoniului Municipalitatii? Pai am votat la primul punct
al ordinii de zi, din pacate Consiliul General nu doreste clarificarea
patrimoniului Municipalitatii astfel încât sa intram si noi într-o regula
normala. Cred ca suntem singura autoritate administrativ teritoriala
din România, nu stiu sa mai existe, care prin Hotarâre de Guvern nu
are patrimoniul inventariat, de cel putin 10 ani, m-am uitat în deciziile
Curtii de Conturi, se mentioneaza de fiecare data prin dispozitie sa se
inventarieze si o data sa se defineasca patrimoniul Municipalitatii, fie
public, fie privat. L-ati avut la primul punct al ordinii de zi. Multumesc.

Este inventariat, patrimoniul Municipalitatii este inventariat, el
pentru a deveni efectiv, în mod normal aceasta v-am propus, sa ni-I
însusim ca atare si sa putem sa îl înaintam Guvernului spre aprobare.
Domeniul public si privat, patrimoniul Municipalitatii, care este format
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din domeniul public si privat. Bineînteles. Frati români ideea este,
cred ca nu ne-am uitat foarte atent pe primul punct al ordinii de zi,
serios. Da eu asta spuneam, dar daca ne-am fi uitat foarte atent la
primul punct am fi primit raspuns la punctul 4,domnul consilier
general. Deci aveti pe fiecare institutie subordonata Consiliului
General, plus Primaria Municipiului Bucuresti, plus Primariile de
Sector listele de inventar cu domeniul public si privat,care stau la
baza constituirii patrimoniului.

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Deci la punctul 1, stie foarte bine domnul Primar General este

domeniul public al Municipiului Bucuresti.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Da.

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Deci unii ar face prin deductie ce nu e public este privat aceasta

ar fi ideea unora. Problema este alta, când la punctul 4 la proiectul de
hotarâre spune ....

Domnul Primar General Adriean Videanu

Deci domnule consilier general, iertati-ma, ca se vocifereaza
din sala, avem Legea 213 a domeniului public, nu stiu daca nr. este
exact, a domeniului public si privat care defineste foarte clar
constituirea patrimoniului. Ea nu defineste exact împartirea lui. În
momentul În care noi l-am definit domeniul public, tot ce este
domeniul privat, tot ce ramâne este domeniul privat al Municipiului
Bucuresti.

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Nu cred ca este asa.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Ba da, este definit în lege.

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Locuintele care au fost luate de stat prin diferite decrete fac

fondul locativ de stat, aceasta este opinia mea, s-ar putea
dumneavoastra sa aveti alta opinie si o respect, deci nu intra în
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proprietatea privata a Municipiului Bucuresti. Sa fie foarte clar, nu
intra în proprietatea privata a Municipiului Bucuresti. De aceea vroiam
sa lamurim, eu va spun clar eu sunt nelamurit acum. Pentru ca una
este proprietatea privata a statului, una este proprietatea privata a
municipiului, pai atunci stiti ce ar fi trebuit domnule Primar la punctul
1 aici sa se anexeze la sectorul 1 aceasta este proprietatea privata,
la sectorul 2 asta. Ceea ce ar fi fost ok.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Nu, definim domeniul public si ceea ce ramâne, ramâne

domeniul privat.

Domnul consilier Qeneral Adîr Victor
Eu ma abtin ca nu sunt lamurit va spun sincer la acest aspect.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da, deci propunerea dumneavoastra domnul consilier

referitoare la punctul 4 este?

Domnul consilier Qeneral Adîr Victor
Sa îl retragem de pe ordinea de zi, pentru ca exista o

nelamurire a mea personala .

- doamna consilier general Berghes C. a parasit sala -

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
.... Propuneri din sala, daca nu mai sunt va supun votului

propunerea domnului consilier Adîr, aceea de retragere a acestui
punct.

Cine este pentru? 8 voturi ( Adîr V., Meran D.,Oprisan I.,BanciIa
M., Botos L., Purcarea S., Paliga S., Ioan A. ), împotriva? 17 voturi,
abtineri? 5 voturi ( Dumitrescu V., Voicu M., Stan N., Ciuca M., Tudor
- Popescu C.)

Acest punct a ramas pe ordinea de zi.

Va supun votului proiectul de hotarâre privind administrarea
fondului imobil iar aflat În proprietatea privata a municipiului
Bucuresti
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Cine este pentru? 22 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 9
voturi ( Adîr V., Meran D.,Oprisan I.,Bancila M., Botos L., Purcarea
S., Paliga S., Ioan A., Stan N. )

Acest proiect nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
administrarea retelei stradale principale si a lucrarilor de arta din
municipiul Bucuresti si abrogarea HCGMB nr. 235/2005 cu
modificarile si completarile ulterioare.

Cine este pentru? 24 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 6
voturi ( Meran D.,Oprisan 1.,Botos L., Purcarea S., Paliga S., Ioan
A. )

Acest proiect nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
desemnarea unui consilier general ca membru În Autoritatea
Teritoriala de Ordine Publica a municipiului Bucuresti

Propuneri din sala? Va rog sa se pregateasca buletinele de vot,
fiind vot secret.

Doamna consilier qeneral Cruceanu Elena
Propunerea mea este pentru a fi ales domnul consilier general

Tiberiu Ivascu.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Alte propuneri din sala? Daca nu va rog sa se scrie buletinele

de vot cu aceasta propunere.

Va supun votului comisia de validare sa fie egala cu comisia de
numarare.

Cine este pentru? 31 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O

voturi

Pâna se vor scrie buletinele de vot trecem la urmatorul punct pe
ordinea de zi privind acceptarea de catre Consiliul General al
Municipiului Bucuresti a unei donatii cu sarcina având ca obiect



un teren În suprafata de 1441,49mp., (În vederea largirii .... A
punctul 7,numai putin, gata deci revin la proiectul de hotarâre
privind lucrarile de infrastructura ale retelei stradale principale si
a lucrarilor de arta din municipiul Bucuresti aflate În
administrarea Administratiei Strazilor,

Cine este pentru? 24 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 8
voturi ( Meran D.,Oprisan 1.,Botos L., Purcarea S., Paliga S., Ioan
A., Bancila M., .... )

Acest proiect nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind acceptarea
de catre Consiliul General al Municipiului Bucuresti a unei
donatii cu sarcina având ca obiect un teren În suprafata de
1441,49mp., (În vederea largirii Bd. Timisoara) si a unui teren În
suprafata de 160,41 mp., (În vederea largirii Bd. Vasile Milea),
situate În Bd. Vasile Milea nr. 4, sector 6

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Doamna presedinte eu cred ca trebuia un alt PUZ, sau

recalibrarea PUZ-ului. Acum ni se doneaza cu sarcina niste mii de
metrii, 1440 metrii, care este efortul pe care trebuie sa îl faca
Administratia Strazilor, deci bugetul municipiului Bucuresti pentru a
largi aceasta zona care ni se da, pentru ca cu sarcina probabil asta
înseamna cu sarcina. Nu am gasit nicaieri care este sarcina noastra,
sarcina noastra probabil ca este supralargirea sau largirea aceasta.
Deci aici ar fi trebuit asa: va donez cu sarcina dar directiile abilitate
din Primarie sa spuna pentru acest lucru se vor aloca urmatorii bani,
pentru ca ne trezim pe urma ca ne costa iar 20 mii euro, 5 mii, 100
mii euro. Si pe urma ce facem? Parerea mea este ca acest proiect
de hotarâre trebuia sa fie însotit estimativ, va costa municipalitatea ca
preia cu sarcina un domeniu, deci o suprafata atât. Asta este parerea
mea, deci eu ma abtin la acest proiect de hotarâre.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Stimati colegi cred ca ar fi util sa mai trecem din când în când

pe la comi~ia tehnica de urbanism sa vedem cum se discuta. În
momentul În care un proprietar vine si propune comisiei tehnice de



urbanism realizarea unui obiectiv de investitii, comisia tehnica de,

urbanism, este adevarat nu de foarte multa vreme a Început
negocierea În beneficiul municipalitatii, atentie, În beneficiul
municipalitatii a tot ce Înseamna spatiu public al municipalitatii si
atunci Îi spune: stimate" X comisia ar putea fi de acord ca tu sa Îti
realizezi acolo un obiectiv de investitii, dar municipalitatea are nevoie
sa Îsi extinda drumul, sa ÎI largeasca si este nevoie sa donezi din
terenul tau ca circulatia sa fie una mai fluenta", ca aceste lucruri sa,

se Întâmple sigur ca municipalitatea trebuie sa investeasca În aceste
lucrari de infrastructura. Cine sa investeasca? Pentru ca ele trebuie

sa ramâna proprietatea municipalitatii si domeniul public al
municipalitatii pentru aceste toate lucruri si sunt aceste elemente de
corectie care se fac pentru toate obiectivele de investitii.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul consilier Oprisan.

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Domnule Primar sunt de acord cu ceea ce sustineti, având În, ,

vedere ca cele doua strazi, bulevardul Timisoara si Bulevardul Vasile
Milea apartin municipalitatii, nu sunt ale sectorului 6, cred ca si PUZ
ul sau PUD-ul care s-a votat În zona trebuia sa apartina
municipalitatii si nu sectorului 6. Acest PUD aprobat la intersectia
bulevardul Milea cu bulevardul Timisoara este un PUD pe o suprafata
imensa si care va spun ca din punct de vedere al comisiei tehnice de
circulatie de data aceasta, din Primaria Municipiului Bucuresti nu cred
ca a fost analizat acest lucru având În vedere ca este PUD de sector.
Deci noi nu ca nu dorim, dorim dar nu cât vor ei ci cât este necesar.
Eu nu cred ca aceasta este necesitatea, eu m-am uitat În donatie,,

ceea ce doneaza ei În momentul de fata pentru municipalitate, si nu
respecta decât intrarile lor principale În acea zona de la fostul IMEB,
deci le rezolva practic intrarile, noi ar trebui sa le facem intrarile lor nu
este o largire de strada corecta pentru un studiu de circulatie.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Propunerea dumneavoastra fiind?
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Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Deci eu as propune sa fie retras, sa fie aprobat de comisia

tehnica de urbanism, nu de circulatie si pe urma sa ni-I propuneti
pentru donatie.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Trebuie sa recunosc ca legea nu este corecta din punct de
vedere al urbanismului În Bucuresti. Stim foarte bine ca fiecare sector
si-a aprobat PUZ -ul de sector fara sa aiba obligatia sa ÎI transmita
Primariei Capitalei. Asta este. Si sunt situatii de genul acesta care,
problema este de principiu În speta În cauza este posibil ca daca se
ia si se analizeaza de comisia tehnica de circulatie sa aiba un alt
punct de vedere, este posibil acest lucru, dar de principiu eu va
spuneam care sunt negocierile În beneficiul municipalitatii pentru ca
totusi dezvoltarea imobiliara nu trebuie sa aiba acest obiectiv, fac
birouri, fac locuinte, nu. Spatiul public trebuie sa primeze si pe urma
toate celelalte sa urmeze. Am putea sa ÎI retragem, sa ÎI. ....

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun votului propunerea domnului consilier Oprisan, aceea

de retragere de pe ordinea de zi.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotriva? 1 vot ( Stan

N.), abtineri? O voturi.
Acest punct a fost retras de pe ordinea de zi.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind punerea În
executare a Deciziei civile nr. 1112/11.06.2007 pronuntata de
Curtea de Apel Bucuresti - Sectia a VIII-a- Contencios
administrativ si fiscal, ramasa definitiva si irevocabila, privind
obligarea Consiliului General al Municipiului Bucuresti la
emiterea hotarârii privind aprobarea schimbului de proprietati
Între terenul În suprafata totala de 20107 mp., situat zona Parcul
Tineretului, sector 4, proprietatea doamnei Micsunescu Marioara
si terenul În suprafata de 20107 mp., proprietatea municipiului
Bucuresti, situat În «zona destinata relocarii terenurilor ce au
fost retrocedate În interiorul parcului», conform P.U.Z. - "Parcul
Tineretului" aprobat prin H.C.G.M.B. nr. 232/20.10.2003.

Domnul Primar General.
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Domnul Primar General Adriean Videanu

Doamna presedinte, stimati colegi, ca sa preîntâmpin foarte
multe din întrebari, va citesc din hotarârea judecatoreasca: obliga
pârâtul Primarul General al Municipiului Bucuresti sa avizeze
expunerea de motive privind aprobarea schimbului de terenuri si sa
Înainteze expunerea avizata si proiectul de hotarâre împreuna cu
documentatia aferenta Consiliului General al Municipiului Bucuresti
nota bene sub sanctiunea platii unor penalitati de întârziere în sume
de 100 Ron pe zi. Sper ca am raspuns la foarte multe din întrebarile
care se anticipau. Multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da domnul consilier, va rog.

Domnul consilier oenerallonut Popa.

As propune tinând cont de cele precizate de domnul Primar
General sa se voteze nominal la acest punct.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun votului propunerea de a se vota nominal. Mai este un

amendament. Da , va rog.

Domnul consilier oeneral Botos Laurian
Am primit o notificare astazi care se pare ca situatia nu este

înca clarificata si ar mai fi un litigiu în aceasta speta si se afla în
rejudecare dupa casarea de catre Înalta Curte de Ca~atie si Justitie.
Nu stim care este situatia juridica a terenului în acest moment. Noi
propunem pentru a veni si în întâmpinarea hotarârii întrucât nu stim
cum se va solutiona cauza indiferent de cine câstiga acest teren, noi
propunem pentru a se salva parcul si a rezolva si problema de
obligativitate catre Primarul General si Consiliul General sa se
exproprieze acest teren cu justa si dreapta despagubire si sa ramâna
parc si zona verde. Va multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da domnule consilier Purcarea.
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Domnul consilier qeneral Purcarea Sorin
Doamna presedinte, as mai avea o întrebare si de fapt o

lamurire de la domnul Primar General, fiindca aceasta hotarâre din
câte am vazut eu, este semnata de aceiasi judecatoare care a mai
semnat o hotarâre care suna un pic altfel. Întrebarea mea este: daca
obliga Consiliul General la aprobarea unei hotarâri sau obliga
Consiliul General numai sa delibereze asupra acestei hotarâri? Vreau
sa înteleg bine sa nu avem surprize dupa aceea.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Nu ma aventurez sa va dau sfaturi juridice, asa ca îl las pe
Secretarul General.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul Secretar General va rog daca se poate sa dati

lamuririle necesare colegului nostru.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Asa cum v-am Nu am sa interpretez, hotarârea aceasta

ramâne la latitudinea dumneavoastra. Eu am sa va citesc ce a

hotarât instanta care spune în felul urmator: admit recursul formulat
de reclamanta Micsunescu Marioara si de pârâtii Municipiului
Bucuresti prin Primarul General si Consiliul General al Municipiului
Bucuresti împotriva sentintei civile 1231/20.02.2007 pronuntata de
Tribunalul Bucuresti sectia a 8 a Conflicte de munca Asigurari Sociale
Contencios Administrativ si Fiscal în Dosar 297213CA/2006. Modifica
în parte sentinta recurata în sensul ca admite capatul de cerere
privind obligarea Consiliului General al Municipiului Bucuresti la
emiterea hotarârii privind aprobarea schimbului de terenuri. Mentine
restul dispozitiilor sentintei, respinge recursul formulat de pârâta
municipiului Bucuresti irevocabila.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da domnule consilier Oprisan, va rog.

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Domnule Primar, deocamdata acest teren pe care

dumneavoastra îl propune\i,t~, este al municipalitatii, actele

///,,/', ,:,.",',~'''.t,'''''\\';'':'\\,'' !,/ /}1~t;) \ ':;'"~,
~.. _,l,,' /_~IJ''''''' .• _ ~

j iX/;~it" .: <1

,,',"1/ i
/' . "'/rl '/ - ~I

",' A,,/~,;J/~///~ ./1~



sunt c1are ca este al municipalitatii sau prin justitie se mai poate
retroceda si din acest teren propus la schimb? Este o întrebare pe
care personal mi-o pun. În afara de acest lucru, domnule Primar eu
propun personal o despagubire justa si perfecta pentru terenul de
20.000 care este în Parcul Tineretului al doamnei Micsunescu
Marioara si sunt loturi mici împartite pe întreaga suprafata a terenului
Parcul Tineretului. Daca îl retragem la o margine în momentul acesta
se va lua din spatiul verde al municipiului Bucuresti care este ceva
împotriva legii întrucât exista o hotarâre de Guvern prin care se
spune foarte clar pe spatiul verde nu se mai poate construi, ori noi în
momentul de fata daca retrocedam un teren unei persoane fizice, pe
acel teren vom face constructii. Clar. Ne va da În judecata, nu pe noi
actualul Consiliu, ci viitorul Consiliu si va construi. Vom fi obligati sa
construim, ori noi ne dorim spatiu verde, deci cred ca o despagubire
justa si perfecta pentru doamna Micsunescu ar rezolva problema de
spatiu verde al municipalitatii. Va multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnule Primar General va rog.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Domnul consilier general, atât va mai spun: nerespectarea de

catre mine a unei hotarâri judecatoresti este infractiune, primul punct,
cel de al doilea, dumneavoastra sunteti cei care hotarâti. V-am citit
din textul hotarârii judecatoresti. Dumneavoastra, argumentele pe
care le-ati spus, le pot accepta. Dumneavoastra sunteti cei care
hotarâti.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da. Va supun la vot ..... ,este acelasi amendament

..... despagubirea justa o supun si aceasta si exproprierea ? adica
sunt doua sau .

Va supun la vot propunerea domnului viceprimar Ionut Popa,
aceea de vot nominal. Cine este pentru la momentul 25
voturi, cine este împotriva? 4 voturi( Paliga S., Meran D., Ioan A.,
Botos L.), abtineri? 2 voturi( Purcarea S., Oprisan 1.).

Aceasta propunere a trecut.

I~



Va supun la vot propunerea colegului nostru, aceea de
expropriere.

Cine este pentru? pai nu se poate ca exproprierea pardon, a-ti
propus exproprierea, dar nu noi decidem exproprierea unui teren. Nu
îndeplineste conditiile de expropriere conform legii. O mai sustineti?
Eu sunt obligata daca o sustineti sa supun un astfel de amendament
votului, dar conform legii nu este .....

Domnul Primar General Adriean Videanu
Doamna presedinte, nu se poate, trebuie procedura prealabila,

trebuie, nu se poate .....

Doamna consilier Qeneral Cruceanu Elena
Nu se poate pune problema interpretarii unui dispozitiv al unei

hotarâri judecatoresti irevocabile. Ea este irevocabila, este executorie
si are putere de lege. Nu putem noi interpreta acum sau sa facem
altceva decât a dispus instanta. Are putere de lege.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Doamna consilier stiti ca eu am obligativitatea de a supune

votului orice propunere care vine din sala. Va sustineti propunerea?
Domnul consilier? Nu avem cum sa decidem, dar eu am
obligativitatea daca un consilier ... Domnul consilier Oprisan? Bun.
Domnul consilier Oprisan va mai sustineti propunerea?

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Nu mai pot pentru ca nici dumneavoastra nu o sustineti.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da. Domnul Secretar General va rog daca se poate sa cititi

prezenta si sa supuneti la vot proiectul de hotarâre va rog.

- Grupul PNL a parasit sala -

Domnul Secretar General Tudor Toma

Eu pot sa citesc prezenta, supunerea la vot este atributul
dumneavoastra doamna presedinte.
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Prezenta si sa citeasca prezenta pentru a afla votul, va rog.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Pot sa încep?

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va rog domnul Secretar.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Va multumesc.,

Adîr Victor Gabriel - prezent
Baleanu Dorin Alexandru - absent

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Numai putin domnule Secretar, daca va puteti spune fiind

vot nominal votat anterior si optiunea de vot va rog?

Domnul Secretar General Tudor Toma

Pai facem prezenta sau votam?

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
S-a votat vot nominal deci Vreti sa citim de doua ori,

prezenta? Ziceam ca le Va rog domnule Secretar General
sa faceti prezenta.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Bancila Mihai -absent

Berghes Carmen - absenta
Botos Laurian Dragos - absent
Bumbas Florin - absent
Ciuca Maria - prezenta
Constantin Barna Stelica - prezent
Cosma Maria Roxana - prezent
Cruceanu Elena - prezent
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Dumitrescu Vlad Dumitru - prezent
Duta Nicolae Lucian - prezent
Florescu Dragos - absent
Forascu Vasile - prezent
Goncea Gheorghita Liviu - absent
Ilie Romeo Dumitru - prezent
Ioan Aurelian - absent

lovici Teodor Victor - prezent
Ivascu Tiberiu - prezent
Ivorschi Ilie - prezent
Marinescu Ioan - absent

Meran Stefan Dan - absent
Mircea Valentin - absent
Moise Alina Daniela - absenta

Murg Calin - prezent
Oprisan Ion - absent
Paliga Sorin - absent
Patica luliana Antoanela - absenta
Petrovici Octavian - absent

Pirpiliu Stefan Daniel - prezent
PÎrvu Cosmin Gabriel - prezent
Popa Grigore Ioan - prezent
Pop Romeo Teodor - absent
Prioteasa Doru - prezent
Purcarea Sorin - absent

Radu Mioara - prezenta
Rece Olga - absenta
Stan Nicusor - prezent
Tudor-Popescu Cristian - prezent
Tica Horatiu Florin - prezent
Untaru Virgil - prezent
Voicu Mihai - prezent
Zatreanu Dan Radu - prezent.

24 de consilieri sunt prezenti.
Ca sa ÎI supui la vot trebuie sa ai si cvorumul necesar, iar În

cazul de fata nu avem cvorum.,
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Domnul consilier qeneral Doru Prioteasa
Propun scoaterea punctelor cu 2/3 de pe ordinea de zi pentru

ca nu mai avem cvorum.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci domnul consilier Prioteasa a propus scoaterea de pe

ordinea de zi a punctelor care necesita 2/3.
Cine este pentru?
Domnul Secretar General, faptul ca noi suntem prezenti În

sedinta .

Domnul Secretar General Tudor Toma

Sunteti prezenti dar sunteti 24 de consilieri. Pentru a Se
poate face Însa nu are valoare juridica, Întrucât nu se Întruneste
cvorumul necesar. Cum doriti.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnule Secretar General, va rog sa consemnati daca se

poate votul fiecarui consilier prezent pe acest proiect de hotarâre. Va
rog sa cititi pentru ca sunt o parte din consilierii prezenti la Începutul
sedintei care ulterior au parasit sala. Va rog frumos daca se poate sa
cititi sa se consemneze votul la fiecare.,

Domnul Secretar General Tudor Toma
Domnul AdÎr Victor.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte, onorat prezidiu, distinse doamne SI

domnisoare, stimati domni, Înca o data ne aflam Într-o situatie nu
neaparat jenanta, dar o situatie În care Executivul acestei primarii ne
pune din nou. A fost cu Constanda, cu Ghermanesti, cu podul
Marasesti, cu Basarab, acum mai reluam cu acest lucru. Din punct de
vedere al deciziei nu trebuie sa comentam decizia. Decizia 1112 este
clara, instanta cât mai este justitia Într-o tara si da o decizie trebuie
respectata. Eu ma leg de altceva, proiectul de hotarâre care este
prost Întocmit. Instanta nu ma poate obliga sa Îmi Însusesc acest
proiect de hotarâre sub forma În care este facut. Ma poate obliga sa
fac schimbul si daca este asa si proiectul de hotarâre este foarte bine



facut nu vor avea nici o problema de votul meu, dar când citesc aici
citez: art. 1 se aproba schimbul de proprietati între terenul si terenul,
proprietatea Municipiului Bucuresti. Conform Legii 213 din tara
noastra, proprietatea trebuie foarte bine definita, proprietate publica,
proprietate privata, nu sintagma" proprietatea municipiului Bucuresti"
asta vreau sa spun. Mai departe. Art. 3, anexele 1, 2 si 3 fac parte
integranta din prezenta hotarâre. Sa va citesc anexa 2 care spune
asa: terenul supus, suprafata totala este de 2017 mp. Asa spune
inginer Traian Ciobanu, expert judiciar sub semnatura. Este probabil
o greseala materiala. Este corect, este o greseala, dar când se
spune amplasamentul lucrarii, suprafata totala a celor 3 loturi este de
2017.0 mp. eu înteleg ca nu este vorba de 20.000. mp, este vorba de
2017 mp, deci legiuitorul trebuie sa îmi permita mie, sa îmi permita sa
am un proiect de hotarâre beton ca sa pot sa votez decizia 1112 a
instantei. Eu nu pot sa încalc din punct de vedere al legilor care sunt,
legea 215, sa încalc norma de tehnica administrativa Legea 24, deci
din punctul meu de vedere decizia instantei nu se comenteaza, ea
trebuie dusa la îndeplinire, dar din punct de vedere al proiectului de
hotarâre pe care astazi Executivul ni-I supune atentiei mai trebuie sa
se lucreze pe el. În consecinta eu ma abtin sa î~i însusesc acest
proiect de hotarâre, dar daca ar fi fost conform si în spiritul Legii 24
eu as fi votat, deci eu ma abtin.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Ciuca Maria - abtinere
Constantin Barna Stelica - pentru
Cosma Maria Roxana - pentru
Cruceanu Elena - conform hotarârii judecatoresti pentru
Dumitrescu Vlad Dumitru - absent

Duta Nicolae Lucian - pentru
Forascu Vasile - pentru
Ilie Romeo Dumitru - pentru
lovici Teodor Victor - pentru
Ivascu Tiberiu - pentru
Ivorschi Ilie - pentru
Murg Calin - pentru
Pirpiliu Stefan Daniel - pentru
Pîrvu Cosmin Gabriel - pentru



Popa Grigore Ioan - pentru
Prioteasa Doru - pentru
Radu Mioara - pentru
Stan Nicusor - ma abtin
Tudor-Popescu Cristian - pentru
Tica Horatiu Florin - pentru
Untaru Virgil - pentru
Voicu Mihai - pentru
Zatreanu Dan Radu - pentru
Dumitrescu Vlad - pentru

Voturi pentru 21 voturi, Împotriva Ovoturi, abtineri 3 voturi

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cos ma
Acest proiect nu a trecut.
Va supun la vot propunerea domnului Prioteasa aceea de a

scoate de pe ordinea de zi proiectele ce necesita doua treimi.
Cine este pentru? 22 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? O

voturi
Urmatoarele proiect ce vor necesita doua treimi nu vor mai fi

supuse votului.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind Înaintarea
catre Guvernul României a propunerii de emitere a unei Hotarâri
de Guvern privind trecerea pasarelei pietonale depou linia 300
km. 7+ 650 din domeniul public al statului si din administrarea
Companiei Nationale de Cai Ferate "CFR Infrastructura" S.A. În
domeniul public al municipiului Bucuresti si În administrarea
Consiliului General al Municipiului Bucuresti

Repet titlul proiect de hotarâre privind Înaintarea catre Guvernul
României a propunerii de emitere a unei Hotarâri de Guvern privind
trecerea pasarelei pietonale depou linia 300 km. 7+ 650 din
administrarea Companiei Nationale de Cai Ferate "CFR
Infrastructura" S.A. În domeniul public al municipiului Bucuresti si În
administrarea Consiliului Local al Sectorului 1, este amendamentul ce
care a trecut si s-a votat, propus de consilierul Purcarea.

Cine este pentru? O voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 20
voturi

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.
\ ~~~,
\ ' i



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
asocierii Consiliului Local al Sectorului 1 cu Asociatia Sport
pentru Viata În vederea realizarii proiectului "Cupa 1"

Domnul consilier QeneralAJirV/efor
Daca nu a fost scos, articolul 1 nu trebui sa sune asa, articolul

1 trebuie sa sune astfel: Se împuterniceste Consiliul Local al
sectorului 1 asupra asocierii cu , asa suna. Noi împuternicim
conform articolului din Legea nr.215/2001, nu aprobam asocierea,
este treaba lor cum se asociaza, va rog frumos.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun votului amendamentul propus de domnul consilier

Aîr.
Cine este pentru? majoritatea voturi, împotriva? O voturi,

abtineri? 1 vot (Pirpiliu Stefan)
Acest amendament a trecut.

Va supun votului proiectul de hotarâre cu amendamentul votat
anterior.

Cine este pentru? 7 voturi, împotriva? 1 vot ( Tudor Popescu
C.), abtineri? 13 voturi

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal -B-dul Poligrafiei nr. 69 - 69A, sector 1

Cine este pentru? 21 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2
voturi ( Adîr V., Ciuca M.)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Bd. Expozitiei nr. 1, sector 1

Cine este pentru? 22 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2
voturi( Adîr V., Tudor Popescu C.)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.



Conform numarului de voturi exprimate proiectul de hotarâre
mai sus mentionat a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Heliade Între Vii nr. 70-72,
sector 2.

Cine este pentru? 20 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1
vot( Adîr V.)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Ciresoaia, nr. 43, sector 1.

Cine este pentru? 21 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1
vot( Adîr V. )

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
redistribuirii fondurilor Între unele obiective Înscrise În

programul de investitii finantate din bugetul propriu al
municipiului Bucuresti pe anul 2008

Cine este pentru? 23 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
salarizarii personalului Universitatii Populare Ioan 1. Oalles prin
negocieri individuale Între angajator si salariati si a grilei de
salarizare proprii, În conformitate cu prevederile Ordonantei,
Guvernului nr. 14/1998

Cine este pentru? 23 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind desemnarea
reprezentantilor Consiliului General al Municipiului Bucuresti În
Comisia de examinare la concursul de selectie pentru ocuparea
postului de Director General ARBAC

Propuneri din sala, va rog
Deci, avem trei propuneri din sala: doamna Cruceanu, domnul

Pîrvu si domnul Adîr . Va rog sa se faca buletinele de vot.

Domnul consilier Qeneral Adîr Victor
Refuz pentru ca mai avem o luna de mandat si nu .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Avem propunerile anterioare: doamna Cruceanu si domnul

Pîrvu. Rog sa se faca buletinele de vot.
Comisia de validare supun votului sa fie egala cu comisia de

numarare a votului.
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotriva? O voturi,

abtineri? O voturi,

Comisia de numarare rog sa numere voturile primului proiect de
hotarâre.

Domnul consilier Qeneral MurQ Calin
Proces-verbal pentru desemnarea reprezentantilor Consiliului

General al Municipiului Bucuresti în Comisia de examinare la
concursul de selectie pentru ocuparea postului de Director General
ARBAC, numar de voturi valabil exprimate 20, voturi anulate O,voturi
pentru doamna Cruceanu Elena 20, voturi împotriva O, voturi pentru
domnul Pîrvu Gabriel 20, voturi împotrivaO. Se declara alesi doamna
Cruceanu Elena si domnul Pîrvu Gabriel ca reprezentanti ai
Consiliului General al Municipiului Bucuresti în Comisia de examinare
la concursul de selectie pentru ocuparea postului de Director General
ARBAC.

Proces-verbal privind desemnarea unui consilier general ca
membru În Autoritatea Teritoriala de Ordine Publica a municipiului
Bucuresti, numar de voturi exprimate 31, voturi anulate O, voturi
pentru domnul Ivascu Tiberiu 29, voturi împotriva 2. Se declara ales
domnullvascu Tiberiu ca membru în Autoritatea Teritoriala de Ordine
Publica a municipiului Bucuresti



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc, domnule consilier. Permiteti-mi sa declar sedinta

de astazi închisa. La revedere.

Sedinta s-a încheiat la orele 16,50.

PRESEDINTE DE SEDINTA

Maria Roxana Cosma
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